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KS § 148 Dnr 0177/20 - 008 
 
MEDBORGARFÖRSLAG ENKLARE GÅNGVÄG EFTER KORS-
TRÄSKBÄCKEN 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Avslå medborgarförslag om enklare gångväg efter Korsträskbäcken. 
_____ 
 
Sammanfattning av ärendet 
Annakarin Renberg har lämnat in ett medborgarförslag om enklare gångväg 
efter Korsträskbäcken, enligt bilaga. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 15 juni 2020, § 46, att överlämna ärendet till 
kommunstyrelsen för beredning och beslut senast den 30 november 2020. 
_____ 
 
VD Mattias Broström Älvsbyns Energi AB har yttrat sig i ärendet. 
 
Gång- och cykelnätet i Älvsbyn är viktigt av ett flertal anledningar och ska fylla 
ett antal funktioner för gående, löpare, sparkåkare, cyklister, rullatorer och 
barnvagnar. Förslaget att anlägga en GC-väg längs Korsträskbäcken är bra och 
skulle bli ett bra ”GC-stråk”. 
 
Det som behöver göras initialt är en förstudie för att utreda om det är bygg-
bart, markägarförhållanden, geoteknik och tänkt sträckning.  
 
Förslag till beslut 
Att KS beviljar medel för förstudie/projektering av föreslagen sträcka. 
Bedömd kostnad ca 350 000 kr. Kostnad för byggnation är i detta läge för 
tidigt att säga. Bättre underlag behövs för att kunna ta fram en relevant kalkyl. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Återremiss av medborgarförslag om enklare gångväg efter Korsträskbäcken. 
Utredning av tidigare svar redovisas vid kommunstyrelsens sammanträde den 
14 december 2020. 
_____ 
 
VD Älvsbyns Fastigheter AB, Annelie Vinsa har yttrat sig i ärendet, enligt 
bilaga. 
 
 



 

 

Kommunstyrelsen 
Orvo Hannlöv (sd) yrkar avslag på medborgarförslaget. 
 
Ordföranden yrkar avslag på medborgarförslaget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på Orvo Hannlövs förslag vilket kommun-
styrelsen bifaller. 
_____ 
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